

Sayın Üyelerimiz,

Türk Cumhuriyetleri Oftalmoloji Derneği (TCOD) olarak, tarihi ve doğal güzellikleriyle göz kamaştıran Semerkand'da, 3-4 Ekim 2025 tarihlerinde düzenlenecek 5. Uluslararası Oftalmoloji Kongresi'ne (IOC2025) davet edildiğimizi büyük bir mutlulukla paylaşmak isteriz.

Bu canlı olarak yapılacak etkinliğe bilimsel katkıda bulunmak isteyen üyelerimizin, sunum başlıklarını en geç 30 Nisan 2025 tarihine kadar aşağıda belirtilen e-posta adreslerine göndermeleri gerekmektedir. Kongre bilgileri, özet ve makale kuralları ile ilgili detaylı bilgiye ilişikteki formlar aracılığıyla ulaşabilirsiniz.

Katılımınız ve katkılarınızla kongremizi daha da zenginleştireceğinize olan inancımız tamdır.

Saygılarımızla,

TCOD Merkez Yönetim Kurulu

znazim@yandex.com , zyalniz@yahoo.com

.....

Dear Members,

We are delighted to announce that TROS has been invited to contribute to the 5th International Ophthalmology Congress, which will take place in the ancient and picturesque city of Samarkand, Uzbekistan, on October 3-4, 2025.

We invite members wishing to contribute scientifically to this live event to submit their presentation titles to the email addresses listed below no later than April 30, 2025."

Attached to this message is detailed information, including the requirements for submitting abstracts and articles.

Best regards,

The TROS Board

znazim@yandex.com , zyalniz@yahoo.com

.....

Уважаемые члены ООТС,

Мы рады сообщить Вам, что ООТС приглашен принять участие в 5-м Международном Oftальмологическом Конгрессе (IOC - V Uzbekistan 2025), который пройдет в древнем и живописном городе Самарканд, Узбекистан, 3 – 4 октября 2025 года.

Мы призываем всех участников, заинтересованных в презентации своей работы, отправить название доклада на адреса электронной почты, указанные ниже, не позднее 30 апреля 2025 года.

К данному сообщению прилагается подробная информация, включая требования к подаче тезисов и статей.

С наилучшими пожеланиями,

Правления ООТС

znazim@yandex.com , zyalniz@yahoo.com